
 
 
 
 
Evaluering af ’Sunde køer dør ikke’ 
 
 
Dig: 
Fagligheden er tilstede – der har nok ikke været nogen ”øjenåbner” men det var heller ikke 
forventet da jeg gik ind i dette. 
Motivationen har været tilstede, men jeg har ikke været god nok til at prioritere projektet i min tid 
som desværre har været en ”mangelvare”. 
Opfølgning er primært sket fra min side i.f.m. ”kursus-dage” hvor grupperne har været samlet på 
Sabro Kro. 
 
Gruppen: 
Fagligheden i gruppen har været stor og vi har kunnet lære meget af hinanden. 
Motivationen i gruppen har ikke manglet noget, men tid (og en barsel) har selvfølgelig betydet en 
del. 
Opfølgning er først sket når der er blevet sat en deadline – sådan er det bare. 
 
Landmændene i forhold til faglighed, motivation og opfølgning 
 

1. Besøg – meget forskellig. Vigtigt at det inden besøget var blevet gjort helt klart hvad 
projektet gik ud på og hvad det indebar. 

2. Besøg – meget positive oplevelser. Begge 2. besøg har ”flyttet noget” og landmændene har 
været ”top-motiverede” 

3. Besøg er endnu ikke afholdt men det bliver helt afgjort en god oplevelse – 
forventningsafstemningen er på plads. 

 
 
Brancherne: Her har jeg ikke så mange kommentarer – er det ikke med i ovenstående? 

a) Dyrlæger 
b) DLBR 
c) Landmænd 

 
Hvad var svært undervejs – hvad mislykkedes? 
Det er svært at få tid afsat – i første omgang var forventningsafstemningen ikke på plads – en svær 
øvelse at få udvalgt de ”rette” bedrifter – udviklingen indenfor kvægbruget har måske ”overhalet” 
os lidt i den periode hvor projektet har kørt? 
 
Hvad gik særlig godt undervejs – hvad lykkedes over forventning? 
Tværfagligheden er ”guld vær” – supergodt at skabe nye relationer (også for en gammel ræv som 
mig ) Indspark før og efter fællesbesøg med Vibeke har været rigtig godt! 
MEGET vigtigt med en dagsorden inden møderne og en forventningsafstemning undervejs. 

http://ec.europa.eu/agriculture/index_da.htm


 
 
Jeres egne refleksioner i forhold til godt/skidt: 
 
 
For konsulenter: 
De er skrevet ovenfor. 
 
For analysedyrlægerne: 
 
 
For obduktionsdyrlægerne: 
 
 
Vibeke Fladkjær’s input og overvejelser – var de nyttige? 
Input på kursusdagene har været OK, men det jeg har fået mest udbytte af har været samspillet 
med Vibeke før – under og efter besøgene hos landmændene. 
 
 
Dette var mine ord. 
Ønskes der noget mere uddybende kan vi evt. tage den i telefonen. 
 
Hilsen 
Søren M. Knudsen 
 
 
 


